
Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening 2017-12-05 
  
Närvarande: Per-Olof Eriksson, Sven-Rune Gredehall, Thomas Almgren, Åke Stridh, Stefan Thulin, Jarl Risberg, 
Margareta Vogel-Lindman 
 
Plats: Telefonmöte 
 
1. Per-Olof förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.  

 

2. Per-Olof valdes som mötesordförande och Stefan som mötessekreterare.  

 

3. Thomas valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.  

 

4. Dagordningen godkändes 

 
5. Föregående styrelseprotokoll 
Protokoll ok, lades till handlingarna 
 
6. Boulebana 
Här är resultatet av enkätundersökningen angående boulebana i Bökevik. 
Antal svar:                                   65 st av 96 st, motsvarar 68% 
Intresse för boulebana:           JA 47 st,           motsvarar 72% av de som svarat 
                                                      NEJ 18 st,         motsvarar 28% av de som svarat 
SIF finansiera boulebana:      JA 38 st,            motsvara 58% av de som svarat 
                                                      NEJ 27 st,        motsvara 42% av de som svarat 
 
Thomas redogjorde för det finansiella läget 
 
Beslut 
SIF bidrar med halva uppskattade materialkostnaden för bygget dock max 7500 SEK 
För att SIF ska bidra med pengar krävs det att en bouleförening bildas som sedan tar ansvaret för drift och skötsel 
Stefan skickar lista till Roland A och Lars M med namn på dem som visat intresse för boulebana 
Stefan skickar ut resultatet av enkäten till föreningen, och styrelsens beslut att SIF kan bidra med ca halva 
materialkostnaden om en förening bildas som tar ansvaret för bygget och skötseln. 
 
7.  5-årsplan för vägskötsel, underhållsplan 
Arbetsgrupp har bildats Åke (sammankallande), Per-Olof, Sven-Rune 
Primära syftet med planen är att göra en plan för att underhålla vägen i ett skick så att den är säker och fyller sin 
funktion, ej att förbättra/utveckla standarden på vägen. Förslag till standardhöjning kan ev. också komma fram om en 
expert kallas in för att besikta vägen. 
Ta hjälp av extern expert för att göra en besiktning (ev specialist från trafikverket i Kalmar som besiktigade den nya 
vägen) av nuvarande standard på vägen och få förslag till drift och underhållsplan. 
Per-Olof kollar med Jörgen Svensson på trafikverket om adress till experten 
 
8.  Snöröjning 
Säkerställa snöröjning inför vintern 
Avtal för snöröjning tecknat med Robin Andersson som sköter snöröjning i Bökevik fiskeläge, samma avtal som fiskeläget 
 
9.  Saltning av väg 
Beslut att salta vägen till våren, denna gång hela vägen ner till Haraldsson 
Sven-Rune beställer hyvling/saltning 



 
10.  Välkomstskylt till området 
Margareta har tagit fram förslag, se mail från Margareta, ser bra ut 
Avvakta med beslut tills vi kollat med länsstyrelsen gällande 30 km/h skyltar 
Sven-Rune kollar med länsstyrelsen om de kan sätta upp 30 skyltar och ev lekande barn skyltar 
 
11.  Beskrivning av allmänna badplatser 
Jarl tar fram förslag till publicering på hemsidan 
 
12.  Regler för hundar vid allmänna badplatser 
Margareta kollar vilka regler som gäller och återkommer med förslag på skyltar och text till hemsidan. 
 
13.  Livboj vid de allmänna bryggorna 
Åke kolla med Trygg Hansa 
Saknas vid Osviken 

 
14.  Röjning vid båt ramp och allmänna gångstigar 
Genomfört Lö 12 Aug med god uppslutning och gott resultat 
 
15.  Färdigställande av nya vägen 
Vägen är nu formellt godkänd av TRV 
20 000 kr utbetalt till Mathiasson enligt tidigare beslut 
Det bör placeras ut stenar eller annat hinder för att stänga av den branta vägen (’traktorvägen’), Pelle kollar med Olle 
och Mary om detta (de har tidigare utlovat att göra det). 
 
16. Nästa styrelsemöte 
Per-Olof kallar tillstyrelsemöte under våren vid behov. Ett styrelsemöte i Bökevik under påsken kan ev också behövas.  
 
17. Möte avslutades 
Ordförande tackade alla deltagarna och avslutade mötet. 
 
 
 
Stefan Thulin 
Sekreterare  
 
 
 
 
Thomas Almgren   Per-Olof Eriksson  
Justerare     Ordförande 


